
VIOLÈNCIA ALS INFANTS

Hi ha una cançó, interpretada per Suzanne Vega, que als anys vuitanta  va arribar

molt amunt a les llistes d’èxits: Mi name is Luka (1987). 

No em preguntis com estic

Em dic Luka

Una mena de problemes, una mena de baralla 

No em preguntis què era

Només peguen fins que plores.

Penso que el maltractament a aquest nen marcarà la seva vida. Sense suport ni

seguiment psicològic, pot esdevenir un nen amb molts problemes i es pot repetir

quan sigui gran.

A la música, hi tenim molts exemples de violència, a les lletres que escoltem. Fins i 

tot als contes que ens han explicat. Per exemple, la Blancaneus era una noia molt 

bonica i la seva madrastra la va enverinar. Exemples n’hi ha a tot arreu. Fins i tot al 

que pensem que pot ser inofensiu. Cal tenir cura del que escolten els nens i nenes 

des de ben petits.

L’objectiu principal d’aquesta opinió és donar a conèixer a la gent la importància i la

necessitat de normalitzar la presència de la psicologia al servei del ciutadà, com

qualsevol altra necessitat vital dels nens i nenes. Ja que són els adults del demà.

Segons el meu parer, la psicologia hauria de tenir un paper actiu a l’entorn dels

infants: a l’escola, als Caps d’Atenció Primària i a la família. L’entorn ha d’afavorir la

maduresa sana de l’adult del futur.
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